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        ΑΔΑ: ΨΔΧ3ΩΗ3-ΙΕΥ 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ          Αρ. πρωτ.: 25012/01-11-2019 

ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ       

ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ     
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ  

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

 
Από το πρακτικό της  20ης/2019  Τακτικής  συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

 Αρ. αποφάσεως : 260 

 ΘΕΜΑ: Ψήφισμα διαμαρτυρίας και διεκδίκησης της Προβλήτας 4 στην Ακτή Σκαραμαγκά.  

Στο Χαϊδάρι και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την 31
η
 του μήνα  Οκτωβρίου  του έτους 2019  ημέρα της 

εβδομάδας  Πέμπτη  και ώρα 20:00 συνήλθε σε  τακτική  συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο κατόπιν της με αριθ. 

πρωτ   24479/25-10-2019 προσκλήσεως του Προέδρου, η οποία επιδόθηκε νόμιμα σε κάθε μέλος στις  25-10-2019, 

στον κ. Δήμαρχο και δημοσιεύτηκε στο Δημοτικό Κατάστημα και στον δικτυακό τόπο του Δήμου (www. haidari.gr),  

σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/ 2010, όπως το άρθρο αυτό αντικαταστάθηκε με το άρθρο 74 του 

Ν. 4555/2018. 

Ο Δήμαρχος Χαϊδαρίου  κ. Ευάγγελος Ντηνιακός προσκλήθηκε και παρίστατο στη Συνεδρίαση. 

 
Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί συνόλου τριάντα δύο (32) μελών βρέθηκαν 

παρόντα  τριάντα ένα   (31) ήτοι: 

Π α ρ ό ν τ ε ς 

1. Ε. Σάββα 10. Ε. Πετούσης 19. Π. Μοσχονάς Απών 28. Ι. Κέντρης 

2. Φ. Θεοδωρακόπουλος 11. Κ. Χρονοπούλου 20. Μ. Χουδελούδης 29. Ε. Τοκατλίδη  

3. Β. Καρατζαφέρης 12. Δ. Δούμουρα 21. Η. Βαρυτιμιάδης 30. Ι. Θεοτοκάς 

4. Ε. Μπέλα 13. Μ. Κοντογιάννη 22. Ε. Θέρμου 31. Κ. Ασπρογέρακας 

5. Γ. Αργυρόπουλος 14. Π. Τσατσαρώνης 23. Α. Θεοφίλης 32. Α. Γκανά-Ρηγάκη 

6. Ε. Ζεβόλης 15. Μ. Σελέκος 24. Ι. Αλεξόπουλος  

7. Γ. Βελέντζας 16. Ν. Δαουάχερ 25. Λ. Παπαδάκος  

8. Ι. Ηλιάδης 17. Β. Παντελάρος 26. Θ. Σπηλιόπουλος  

9. Δ. Τσατσαμπάς 18. Ν. Καραγιάννης  27. Α. Βίτσα  

 

 

 

Ο  Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, ύστερα από  τη διαπίστωση της απαρτίας, κήρυξε την έναρξη της 

συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

Μεταβολές:  

1.Πριν τη συζήτηση των θεμάτων ο κ. Πρόεδρος εισηγήθηκε για την εκτός ημερησίας διάταξης συζήτηση των εξής 

θεμάτων ως κατεπείγοντα:  1. Συζήτηση και λήψη απόφασης σχετικά με το υπ΄ αρίθμ. πρωτ.:24897/2019  αίτημα 2. 

Συζήτηση και λήψη απόφασης σχετικά με το υπ΄ αρίθμ. πρωτ.: 16108/2019  αίτημα εργαζομένων 3. Συζήτηση και λήψη 

απόφασης σχετικά με το υπ΄ αρίθμ. πρωτ.:23969/2019  αίτημα εργαζομένων 4. Συζήτηση και λήψη απόφασης σχετικά με 

το υπ΄ αρίθμ. πρωτ.:24560/2019 αίτημα εργαζομένων. 5. Έγκριση παράτασης προθεσμίας περαίωσης του έργου: 

Αποκατάσταση Ζημιών σε Σχολεία που επλήγησαν από το σεισμό της 19-7-2019. 6. Ψήφισμα διαμαρτυρίας και 

διεκδίκησης της προβλήτας 4 στην Ακτή Σκαραμαγκά..7. Ψήφισμα Συμπαράστασης στον πρώην Γραμματέα της Λ.Α.Ε. Π. 

Λαφαζάνη. 
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Το Δημοτικό Συμβούλιο - κατά πλειοψηφία εγκρίνει: την ένταξη του  1
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τη συζήτησή τους μετά το τέλος των εγγεγραμμένων θεμάτων της ημερησίας  διάταξης. (Ν. 3852/2010 άρθρο 67 παρ.7 

όπως τροποποιήθηκε Ν. 4555/18 άρθρο 74 παρ.7 ). 

2.Μετά από πρόταση του Προέδρου προτάσσεται ομόφωνα το 27
ο
  θέμα της ημερήσιας διάταξης ως 5

ο
 (πλέον) θέμα της 

ημερήσιας διάταξης.  

3. Μετά από πρόταση του Προέδρου αποσύρεται ομόφωνα το 36
ο
 (πλέον) θέμα της ημερησίας διάταξης. 
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Αποχωρήσεις: Προσελέυσεις  
Ο Δημοτικός Σύμβουλος  κ. Π. Μοσχονάς, προσήλθε κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 2

ου
 (πλέον) θέματος της 

ημερησίας διάταξης.  

Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ. Η. Βαρυτιμιάδης και Ν. Δαουάχερ, αποχώρησαν από την συνεδρίαση πριν την ψήφιση του 

8
ου

 (πλέον) θέματος.   

 

Ο κ. Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, εισηγούμενος το 40
Ο
  (πλέον) θέμα της ημερησίας διάταξης, έθεσε υπόψη του 

Σώματος την πρόταση  ψηφίσματος διαμαρτυρίας και διεκδίκησης της προβλήτας 4 στην Ακτή Σκαραμαγκά, ως  

κατωτέρω: 

 

ΨΗΦΙΣΜΑ ΔΙΑΜΑΡΤΥΡΙΑΣ ΚΑΙ ΔΙΕΚΔΙΚΗΣΗΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΡΟΒΛΗΤΑ 4 

 

 Η έκταση της Προβλήτας 4 στην Ακτή Σκαραμαγκά δεν χρησιμοποιήθηκε ποτέ από τα Ναυπηγεία, δεν 

αποτελούσε τμήμα της έκτασης που παραχωρήθηκε σε αυτά και δικαιωματικά θα έπρεπε να έχει περάσει στη 

χρήση του Δήμου Χαϊδαρίου εδώ και πολλά χρόνια.  

 Η παραχώρηση της Προβλήτας 4 στους κατοίκους του Χαϊδαρίου και της Αττικής αποτέλεσε δέσμευση 

πολλών κυβερνήσεων η οποία έγινε ακόμη περισσότερο συγκεκριμένη κατά την χωροθέτηση στην έκταση 

του hot spot προσφύγων. Τότε είχε συμφωνηθεί ρητά η παραχώρηση της έκτασης στον Δήμο με την λήξη της 

λειτουργίας του hot spot.  

Η έκταση της Προβλήτας 4 είναι πολύτιμη για την αναβάθμιση του Χαϊδαρίου αλλά και για την πρόσβαση 

της πόλης στο φυσικό και ιστορικό της επίνειο, την Ακτή Σκαραμαγκά. Γι αυτό η διεκδίκηση της έκτασης 

αποτελεί πάγιο και ομόφωνο αίτημα του Δήμου προς όφελος των κατοίκων του Χαϊδαρίου και της Δυτικής 

Αττικής.  

 Το Δημοτικό Συμβούλιο εκφράζει την διαμαρτυρία και την αγανάκτηση του για την μεταβίβαση της 

Προβλήτας 4 στο ΤΑΙΠΕΔ και για την συμπερίληψη της στις εκτάσεις που πιθανόν να παραχωρηθούν στον 

μελλοντικό αγοραστή των Ναυπηγείων. Ιδιαίτερα μάλιστα επειδή δεν προηγήθηκε καμιά επικοινωνία των 

συναρμόδιων Υπουργείων με τον Δήμο και συνολικά καμία ενημέρωση του. 

 Το Δημοτικό Συμβούλιο επικαιροποιεί τις προηγούμενες αποφάσεις του και διεκδικεί την παραχώρηση της 

Προβλήτας 4 στο Σκαραμαγκά στον Δήμο και τους κατοίκους. Ζητάμε την ανάκληση κάθε ρύθμισης με την 

οποία είναι πιθανόν να παραχωρηθεί η έκταση της Προβλήτας 4 σε μελλοντικό αγοραστή των Ναυπηγείων. 

Το ΔΣ εξουσιοδοτεί τον Δήμαρχο να εκφράσει το αίτημα του Δήμου σε όλα τα συναρμόδια Υπουργεία, να 

διερευνήσει τις νομικές πλευρές της διεκδίκησης μας και να φέρει στο ΔΣ προτάσεις για την οργάνωση του 

αγώνα μας. Η Προβλήτα 4 δεν πωλείται. Ανήκει στον Χαϊδαριώτικο λαό. 

 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος  απηύθυνε το λόγο στους Επικεφαλής των παρατάξεων και στους παριστάμενους Δημοτικούς 

Συμβούλους για να τοποθετηθούν επί της ανωτέρω πρότασης ψηφίσματος. 

Ακολούθησε συζήτηση με ερωτήσεις, παρατηρήσεις και τοποθετήσεις των μελών του Σώματος, οι οποίες καταγράφονται 

πλήρως στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά.  

Μετά το πέρας της αναφερόμενης διαδικασίας, ο κ. Πρόεδρος, κάλεσε τα μέλη του Σώματος να αποφασίσουν σχετικά.   
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Επί παρευρισκομένων 30  Δημοτικών Συμβούλων, σε σύνολο 30  ψηφισάντων, το Δημοτικό Συμβούλιο,  

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΌΦΩΝΑ  

 

Την έκδοση Ψηφίσματος διαμαρτυρίας και διεκδίκησης για την  προβλήτα 4 στην Ακτή Σκαραμαγκά, ως 

κατωτέρω: 

 

Η έκταση της Προβλήτας 4 στην Ακτή Σκαραμαγκά δεν χρησιμοποιήθηκε ποτέ από τα Ναυπηγεία, δεν 

αποτελούσε τμήμα της έκτασης που παραχωρήθηκε σε αυτά και δικαιωματικά θα έπρεπε να έχει περάσει στη 

χρήση του Δήμου Χαϊδαρίου εδώ και πολλά χρόνια.  

 

 Η παραχώρηση της Προβλήτας 4 στους κατοίκους του Χαϊδαρίου και της Αττικής αποτέλεσε δέσμευση 

πολλών κυβερνήσεων η οποία έγινε ακόμη περισσότερο συγκεκριμένη κατά την χωροθέτηση στην έκταση 

του hot spot προσφύγων. Τότε είχε συμφωνηθεί ρητά η παραχώρηση της έκτασης στον Δήμο με την λήξη της 

λειτουργίας του hot spot.  

 

Η έκταση της Προβλήτας 4 είναι πολύτιμη για την αναβάθμιση του Χαϊδαρίου αλλά και για την πρόσβαση 

της πόλης στο φυσικό και ιστορικό της επίνειο, την Ακτή Σκαραμαγκά. Γι αυτό η διεκδίκηση της έκτασης 

αποτελεί πάγιο και ομόφωνο αίτημα του Δήμου προς όφελος των κατοίκων του Χαϊδαρίου και της Δυτικής 

Αττικής.  

 

 Το Δημοτικό Συμβούλιο εκφράζει την διαμαρτυρία και την αγανάκτηση του για την μεταβίβαση της 

Προβλήτας 4 στο ΤΑΙΠΕΔ και για την συμπερίληψη της στις εκτάσεις που πιθανόν να παραχωρηθούν στον 

μελλοντικό αγοραστή των Ναυπηγείων. Ιδιαίτερα μάλιστα επειδή δεν προηγήθηκε καμιά επικοινωνία των 

συναρμόδιων Υπουργείων με τον Δήμο και συνολικά καμία ενημέρωση του. 

 

 Το Δημοτικό Συμβούλιο επικαιροποιεί τις προηγούμενες αποφάσεις του και διεκδικεί την παραχώρηση της 

Προβλήτας 4 στο Σκαραμαγκά στον Δήμο και τους κατοίκους. Ζητάμε την ανάκληση κάθε ρύθμισης με την 

οποία είναι πιθανόν να παραχωρηθεί η έκταση της Προβλήτας 4 σε μελλοντικό αγοραστή των Ναυπηγείων.  

 

Το ΔΣ εξουσιοδοτεί τον Δήμαρχο να εκφράσει το αίτημα του Δήμου σε όλα τα συναρμόδια Υπουργεία, να 

διερευνήσει τις νομικές πλευρές της διεκδίκησης μας και να φέρει στο ΔΣ προτάσεις για την οργάνωση του 

αγώνα μας.  

 

Η Προβλήτα 4 δεν πωλείται. Ανήκει στον Χαϊδαριώτικο λαό. 

 

    Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ    Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ   ΤΑ ΜΕΛΗ 

                     (Υπογραφή)           (Υπογραφή)           (Υπογραφές) 

Ακριβές Αντίγραφο 

Χαϊδάρι  01-11-2019 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

 

 

 

ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΝΤΗΝΙΑΚΟΣ 


